
Vragen van GroenLinks voor wethouder Jaeger over de marktverordening (ag.punt 12) 

Op de agenda voor deze commissie staat de markverordening Hilversum 2019; een 

actualisatie van de verordening uit 2011. Naar aanleiding hiervan – en graag dan ook deze 

vragen agenderen bij dit onderwerp – heeft GroenLinks de volgende vraag: 

In binnenlands bestuur 5 staat een artikel over gemeenten die de marktorganisatie hebben 

verzelfstandigd. Een traject dat ondertussen in 20 % van de gemeenten is doorlopen.  

Aanleiding was de crises en de vraag of het organiseren van de markt een kerntaak was voor 

gemeenten. Resultaten van de verzelfstandiging ; 

 Sneller inspelen op veranderingen; 

 Marktkooplieden zijn zelf en gezamenlijk verantwoordelijk voor de 

aantrekkelijkheid (en dus ook de toekomstbestendigheid) van de markt; 

 Marktkooplieden hebben financieel baat bij deze vorm van organisatie (bij de 

onderzochte markten is de bezettingsgraad van de markt en de omzet gestegen); 

 De overheadkosten bij de gemeente worden teruggedrongen. 

https://www.binnenlandsbestuur.nl/bestuur-en-organisatie/nieuws/gemeenten-geven-markt-

uit-handen.9610332.lynkx 

Essentieel bij eventuele verzelfstandiging is draagvlak bij de marktkooplieden en een 

zorgvuldig traject.  

1. GroenLinks hoort graag de opvatting van overige raadsleden over een eventuele 

verzelfstandiging; 

2. GroenLinks verzoekt de wethouder de verzelfstandiging van onze markt met de 

marktkooplieden te bespreken en dat terug te koppelen aan deze commissie (uiterlijk 

3e kwartaal 2019).  
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